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تهران تهران بدون شهرفروشی بدون شهرفروشی درآمد دارددرآمد دارد

زینبزینالزادهگفت وگو
روزنامه نگار

تحققبودجه1402اگرنگوییم
بیسابقه،امادرمدیریتشهریکمسابقهبوده
است.شماعملکردشهرداریدرتحققبودجه

امسالراچگونهارزیابیمیکنید؟
امســال حدود 75هزار و 990میلیارد تومان در 
شورا مصوب شــد و از همان ابتدا هم شهرداری 
اعتقاد و باور داشــت که بیش از بودجه مصوب 
درآمد خواهد داشت. برآوردهای ما در کمیسیون 
برنامه و بودجه هم نشان می داد که بودجه محقق 
می شود و شهرداری قطعا می تواند بیش از آن را 
هم کسب کند. در این مورد دلایل مختلفی تأثیر 
داشــتند که می توان به افزایش صدور پروانه که 
سبب رونق نوسازی بافت های فرسوده شد، اشاره 
کرد. البته عملکرد سال 1401 هم مؤید این بود 
که شهرداری امسال هم می تواند بودجه را محقق 
کند و درآمد بیشتری هم داشته باشد. در حوزه 
فروش املاک هم شهرداری براساس مجوز شورا 
عمل کرده است. مبتنی بر اینکه فروش املاک یا 
واگذاری آنها در راستای بازپرداخت دیون و تسویه 
بدهی های شهرداری بوده که از سنوات گذشته 
مانده بودند. بررسی ها نشان می دهد شهرداری 
در فروش املاک به 20درصد مجوزی که شــورا 
داده است، نرســیده و عملکرد موفق شهرداری 

سبب افزایش درآمد شده است.
اینروزهاکهشــاهدافزایش
درآمدهایشهرهستیم،موضوعشهرفروشی
مطرحمیشود.نظرشمادراینموردچیست؟

واقعیت این اســت که عبارت شهر فروشــی و... 
صحیح نیست؛ چراکه شهر تهران آنچنان ظرفیت 
دارد که اگر درســت برنامه ریزی شــود، حتما 
درآمدهای مناسبی برای خدمت رسانی مطلوب به 
شهروندان خواهیم داشت. به طور مثال، در حوزه 
درآمدهای پایدار )ارزش افزوده و...( شــهرداری 
به درستی و خیلی خوب عمل کرد و طی 2سال 
اخیر با رایزنی های انجام شده و هماهنگی دولت 
و ســایر بخش ها درآمدهای خوبی کســب شد. 
همچنین امروز شــاهد رعایت تناسب افزایش 
درآمد در همه بخش ها  هستیم و امیدواریم سال 

آینده هم شاهد چنین عملکردی باشیم.
بهظرفیتهایشــهراشاره
کردید.آیادرگذشتهچنینظرفیتیدرتهران

وجودنداشت؟
نکتــه ای که بارها اشــاره کردیم این اســت که 
گزارش ها و بررسی ها نشان می دهد طی 4سال 
گذشــته خیلی از فرصت ها از دست رفته است.  
در 4ســال دوره پنجم، مســئولان تنها به امور 
جاری شهر پرداختند. درحالی که می بینیم امروز 
بخش های مختلف فعال هستند و شهر به کارگاه 
بزرگ عمرانی تبدیل شده اســت. به طور مثال 
4بزرگراه که جزو کلان پروژه های شــهر تهران 
هستند، طی 2سال گذشــته در بحث تملک و 
اجرا پیشــرفت مناسبی داشــتند. برای تسریع 
این فرایند در متمــم 1402 و بودجه 1403 هم 
اعتبارات خوبی پیش بینی شده تا سال آینده به 
اتمام برسند و تحویل مردم شوند. در حوزه های 
مترو و اتوبوس و نوسازی هم عملکرد شهرداری 
در دوره گذشته مناسب نبود اما امروز باور داریم 
که اگر یک تصمیم و اراده ای برای انجام کار باشد، 
حتما می تــوان کارهای زیادی کــرد، البته که 
معتقدیم تلاش های زیادی در شهر صورت گرفته 
است اما هنوز هم فضا برای کار بیشتر در راستای 

خدمت رسانی به مردم وجود دارد.
بــهمحورهــایبزرگراهی

اشارهشد.بارهابازدیدهاییازاینپروژهها
داشتهاید.پیشرفتاینپروژههاراکهنیازشهر
وشهرونداناست،چگونهارزیابیمیکنید؟
آیااتماماینپروژههااولویتمدیریتشهری

وبودجه1403است؟
در مامویت حمل ونقــل و ترافیک که شــامل 
حوزه های حمل ونقل و فنی و عمران می شــود 
هم امســال اعتبار ویژه ای پیش بینی شد و هم 
قطعا ســال آینده اولویت خواهد داشت. امسال 
گره های بزرگی از این پروژه ها باز شــد. موضوع 
تملک معارضان در پروژه ها بود که با کمک شورا 
و شهرداری این کار انجام شد. در متمم 1402 هم 
مشــخصا اعتباراتی با عنوان تملک این پروژه ها 
تعیین شده  و از شهرداری خواستیم تا تملکاتی 
که تا 2ماه باقیمانده از سال امکان پذیر هستند را 
پیگیری کنند و انجام دهند. پیشنهاد شهرداری 
در بودجه 1403 هم بــرای تکمیل پروژه های 
بزرگراهی بیش از هزار میلیارد تومان اســت که 
شــورا هم به این موضوع نگاه ویــژه ای خواهد 

داشت.
شهرداریلایحهمتممبودجه

رابهشوراارائهدادهاست.آیاارائهمتمم
ضرورتداشــت؟واینکــهآخرین

وضعیتمتممراتشریحمیکنید؟
امروز )اول بهمن( متمــم در صحن 
شورا بررسی می شــود. علت تأخیر 
بررســی متمم در صحن شورا این 
است که نیاز بود کار کارشناسی در 
کمیسیون برنامه و بودجه انجام 
شــود. با توجه به اینکه قبل از 
دی عدد درآمدی شهرداری از 
رقم بودجــه مصوب )75هزار 
و 990میلیــارد تومان( عبور 
کرده اســت، نیاز به متمم بود 
که لایحه با ســقف 107هزار 
میلیارد تومان ارائه شد و پس از 
بررسی ها کمیسیون پیشنهاد 

101هزار میلیــارد تومان را داد 
که پس از بررسی نهایی در صحن، 

تصویب خواهد شد.
قراربودشهرداری
اصلاحیهبودجهبدهد.چرابااین

کارموافقتنکردید؟
حدود 2 ماه پیش شــهرداری لایحه 

اصلاحیه بودجــه1402 را ارائه داد و 
طی بررســی های کارشناسی و جلساتی 
که با همکاران شــهرداری داشتیم، مقرر 
شد علاوه بر اینکه تعیین می کنند در چه 
مــواردی افزایش اعتبار خواهند داشــت، 
اعلام کنند از کدام موارد اعتبارات را کاهش 

خواهند داد. چون در مدت کوتاهی انجام این 
کار برای دوستان فراهم نبود، اصلاحیه رد شد 

و لایحه متمم ارائه کردند.

آیاارائهلایحهمتممدومصحت
دارد؟

این مورد بســتگی به عملکرد شــهرداری دارد 
اما با وجود تبصره20 که ایــن امکان را می دهد 
شهرداری از این طریق برای درآمد بیشتر تعیین 
تکلیف و اقدام کند، نیازی به متمم دوم نیست. 
بنابراین اگر درآمد تا پایان ســال بیش از متمم 
اول هم باشد باز شهرداری می تواند از این تبصره 

استفاده کند.

آیادربودجه1403حملونقل
همچناناولویتدارد؟

رسما از امروز )اول بهمن( بررسی بخش درآمدها 
و منابع بودجه ســال آینده در کمیسیون برنامه 
و بودجه شروع می شود و سقف بودجه 1403 را 
تعیین می کنیم و به کمیسیون تلفیق می دهیم. 
پس از تصویب سقف بودجه می توان وارد مباحث 
مصارف و تبصره های بودجه شد. حتما در شورا 
نگاهمان این اســت که بودجه براســاس برنامه 
چهارم پیشرفت و توسعه شــهر تهران و نکاتی 
که در صحن توســط رئیس شــورا و سایر اعضا 
مطرح شــده، باشــد و قطعا حمل ونقل اولویت 

خواهد داشت.
پیشنهادکمیسیونبرنامهو
بودجهشورایشهرتهرانبرایسقفبودجه

چهعددیاست؟
الان نمی توان اظهارنظر کرد و عدد گفت، چون 
نیاز به بررسی های بیشــتر در کمیسیون تلفیق 
دارد و  باید نظر تخصصی سایر کمیسیون ها را اخذ 
کنیم. آنچه مسلم است به نظر می رسد عددی که 
شهرداری در بودجه پیشنهادی 1403 داده در 

صحن شورا نمی تواند مصوب شود.
شهرداریتهرانبودجه
مشــارکتیراعملیاتیکردهاست.آیا
چنینسیاستیمیتوانددرشناسایی
مشــکلاتوحلمعضلاتشهرمؤثر

باشد؟
حتما حضور مردم در هر جایی که کارها را 
آسان تر می کند، مؤثر خواهد بود. باورمان 
این اســت که هر اتفاقی در تهــران در هر 
حوزه ای رخ می دهد، حتما با زندگی روزمره 
مردم ارتباط دارد. پس با ایــن رویکرد بهتر 
است اگر پروژه ای در محلات و مناطق تعریف 
می شود، با نظر مردم باشد. در سال اول کار شورا 
با همین هدف طرح رصد  در کمیســیون برنامه 
و بودجه اجرایی شد و امســال هم ادامه دادیم و 
همکاران در شهرداری آن را تکمیل کردند و به 
»من شهردارم« تبدیل شد. در واقع امروز پروژه ها 
با نگاه مردم پیش می روند و در طرح های توسعه 
محلی و حتــی منطقه ای از مــردم نظر خواهی 
می شود که کار ارزشمندی است؛ چراکه در نهایت 
سبب رضایتمندی شــهروندان می شود. باید در 
اداره شهر مردم به صورت واقعی در همه بخش ها 
نظر بدهند و رصد شود و  باید در تعریف پروژه های 

بزرگ شهر هم از مردم نظرخواهی شود.
مدیریتشهریقائلبهرویکرد
عدالتمحوراســت.آیادربودجه1403با
ایننگاهتوجهویژهایبــهمناطقجنوبیو

کمبرخوردارمیشود؟
عدالت محوری شعار کلی نظام جمهوری اسلامی 
و شــورا و شــهرداری و همچنین یکی از 4اصل 
حاکم بر برنامه 4ساله توسعه شهر تهران است. 
موضوع عدالت حتما در همه حوزه ها باید مورد 
توجه قرار گیرد و در بودجــه مناطق هم لحاظ 
خواهد شــد. البته عدالت به معنای مســاوات 
نیست و با توجه به عقب ماندگی ها و ظرفیت ها 
و توانمندی ها باید به گونه ای عمل کنیم تا توجه 
بیشــتری به مناطق کم برخوردار داشته باشیم. 
امروز خیلی از پروژه های بزرگ شــهر تهران در 
مناطق جنوبی شهر اجرا می شود و همین موضوع 
نشــان دهنده نگاه عدالت محور مدیریت شهری 
است و اصولا سیاست شورا و شهرداری این بوده و 

تا پایان دوره هم ادامه خواهد داشت.

یکشــنبه یکشــنبه 11 بهمن  بهمن 14021402- شماره - شماره 90089008
جمع آوری پل حافظ در مرحله مطالعه است

سرهنگ احسان مومنی، معاون عملیات پلیس راهور تهران بزرگ: جمع آوری پل حافظ در مرحله مطالعاتی قرار 
دارد و پیشنهادهای پلیس و شهرداری بررسی می شود. برای جمع آوری پل باید مسیرهای جایگزین هماهنگ 

یا تغییراتی در شبکه معابر ایجاد کنیم یا اینکه پیشنهاد احداث یک زیرگذر بدهیم که زمان بر خواهد بود.

گود های ناایمن منطقه22 تعیین تکلیف می شوند
مسعود نصرتی، شهردار منطقه22: باتوجه به حجم بالای ساخت وساز در منطقه بعضا شاهد آن هستیم که 
مالکان بعد از مرحله گودبرداری به دلایل مختلف گود را رها می کنند و این موجب ناایمنی است که در این 

خصوص مدیریت شهری برای پیشگیری از وقوع حادثه اقداماتی را در دستور کار قرار خواهد داد.

فرخندهرفائی؛روزنامه نگاردر شهر

ایمنی،اولویتاصلیمترواست
ماجرای نقص فنی خط یک متروی تهران چه بود؟

توقف خط یک مترو در صبح نخستین روز هفته باعث معطلی 
مســافران و ازدحام در خروجی های چند ایستگاه این خط 
شد. تصاویر جمعیت زیاد مســافران که به دنبال پیداکردن 
وسیله نقلیه و رسیدن به مقصد خود بودند در فضای مجازی 

انتشار یافت.

امااصلماجراچیست؟
محســن هرمزی، معاون حمل ونقل و ترافیک شــهرداری 
تهران در گفت وگو با همشهری گفت:» زمان بین توقف قطار 
تا راه اندازی مجدد خط، برای کسب اطمینان از ایمنی کامل 
قطاری که از حرکت بازمانده بود صرف شــد و بعد از انتقال 
قطار به ایستگاه و خروج مســافران، حرکت دیگر قطار های 

خط از سر گرفته شد.« 
صبح شنبه یکی از قطار های خط یک مترو در مسیر جنوب 
به شمال، در ساعت 7 و 19 دقیقه در مسیر کهریزک به سمت 
تجریش بین ایستگاه های شــهید همت و حقانی از حرکت 
بازماند. کارشناسان شــرکت بهره برداری مترو در کمترین 
زمان ممکن برای راه اندازی به محل اعزام شــدند. تک تک 
واگن های قطار از نظر فنی مورد بازبینی قرار گرفت و سپس 
به ایستگاه مصلی انتقال پیدا کرد؛ بعد مسافران در ایستگاه 
همت  از قطار پیاده شدند و ســکو را ترک کردند. پس از آن 
قطار برای تعمیر از مسیر خط یک خارج شد و در ساعت 8 
و3دقیقه خط یک در مسیر جنوب به شمال دوباره کار خود 
را شروع کرد. در این مدت مسیر شــمال به جنوب حرکت 

عادی داشت.
هرمزی در این بــاره گفت: »ابتدا از مســافران محترم مترو 
عذر خواهی می کنیم. وقوع اختلال در هر مجموعه حمل ونقل 
عمومی، برنامه های سفر شهروندان را به هم می ریزد و تلاش 

می کنیم عوارض ناشی از آن را به حداقل برسانیم.«
معاون شهردار تهران با اشــاره به اینکه نسل اول قطار های 
مترو تا کنون یکسره مشغول کار هســتند، افزود:» امسال 
13رام و 2واگن قطارکرج را اورهال کردیم و در مدت 2 ماه 
باقیمانده تا پایان ســال 5رام قطار هم اورهال می شــوند. 
تعمیرات اساســی قطار ها به صورت مداوم انجام می شود تا 

توان جابه جایی مسافران را داشته باشند.«
در هنگام تحویل مترو از مدیریت پیشین به دوره فعلی اعلام 
شد که کمبود شــدید قطعات در انبار های مترو باعث شده 
است، روند تعمیرات با کندی روبه رو شود. هرمزی با اشاره 
به اینکه بخشــی از کمبود قطعات جبران شده است، گفت: 
»برخی قطعات باید خریداری شوند که به روش های مختلف 
در حال تامین آنها هستیم. قطعاتی که امکان ساخت داشته 
باشند هم با همکاری شرکت های دانش بنیان در حال تولید 

در داخل کشور هستند.«

خریدقطارهایجدید
در فاصله سال های 1394 تا 1399 تنها 297واگن اورهال 
شده بود، اما در 2 سال گذشته 251واگن اورهال شده است. 
با وجود توسعه ایستگاه ها، تأخیر 7ســاله در نهایی کردن 
قرارداد ۶30دســتگاه واگن مترو باعــث عقب ماندگی در 
ناوگان شد. قرارداد ۶30دستگاه واگن مترو پس از سال ها با 
پیگیری های مستمر مدیریت فعلی شهرداری تهران به ثمر 
رسید که با الحاقات آن در متمم قرارداد، میزان واگن وارداتی 
مورد توافق با چین به 791دســتگاه رســیده است. مدتی 
پیش مسئولان شهرداری تهران در ســفر به کشور چین با 
تولید کننده چینی به توافق رســیدند کــه در مدت 23 ماه 
قطار ها ساخته و تحویل داده شــود، اما با رایزنی های بعدی 
این 23 ماه به 13 ماه رسید و تا سال آینده نخستین واگن ها 
وارد پایتخت می شوند. عملیات ساخت واگن ملی هم آغاز 
و منابع مالی آن نیز تامین شده است و مراحل اولیه ساخت 

نخستین رام انجام گرفته و ساخت رام دوم آغاز شده است.

156ایستگاه
شبکه بزرگ متروی تهران نزدیک به 300کیلومتر طول دارد 
که با 15۶ایســتگاه و 171رام قطار فعالیت می کند، روزانه 
2.5میلیون ســفر در آن انجام می شود. کنترل این شبکه با 
استفاده از مجموعه دستگاه های الکترونیک انجام می شود 
تا حرکت و توقف همه قطار ها مطابق برنامه انجام شــود. از 
طرف دیگر باید تمام شــرایط ایمنی رعایت شود زیرا بروز 
هر حادثه  ای می تواند خسارت های زیادی داشته باشد. هر 
اختلال در این شبکه ابتدا از دیدگاه ایمنی بررسی می شود تا 
مسافران و کسانی که در ایستگاه ها یا سوار قطار ها هستند 

آسیبی نبینند.

تعیینتکلیف
دکلهایمخابراتیغیرمجاز

نصبدکلهایمخابراتیبربامســاختمانهایشهرهای
پرتراکموپرجمعیت،سالهاســتکهبهیکیازمعضلاتو
دغدغههایمردماینشهرهابهویژههمسایگاناینبرجهای
الکترونیکیتبدیلشدهاست.درکنارنگرانیهایزیادیکه
هموارهپیرامونتأثیردکلهایمخابراتیبرسلامتیشهروندان
مطرحبوده،چهرهنازیباییکهاینسازههایبلندفلزیبهمنظر
شهریمیدهندومهمترازآن،نبوداطمینانازاستحکامو
ایمنیمحلهاینصبنیزازدغدغههایمهمساکنانمناطقی
استکهناچارندهمسایگیباایندکلهارابهجانبخرند.سوی
دیگرماجرا،امااهمیتوجودایندکلهادرارتباطاتامروزی
ووابستگیانتقالاطلاعاتودادههابهاینسازههاستکهدر
تمامجهاننصب،بهرهبرداریونگهداریازآنهارابهرعایت
قوانینومقرراتدقیقیمنوطکردهواپراتورهایتلفنهمراه
تنهاباکســبمجوزهایلازمازنهادهایذیربطمیتوانند
بهنصبدکلهایمخابراتیخــوداقدامکنند؛چیزیکهدر
تهرانباوجودوضعاینقوانینرعایتنشدهوامروزشاهداین
هستیمکهشماردکلهایغیرمجازمخابراتیدرپایتختبه

ارقامشگفتآوریرسیدهاست.

وجود۹43دکلغیرمجازدرتهران
حمیدرضا صارمی، معاون شهرســازی و معماری شــهرداری 
تهران روز گذشته از وجود بیش از 900دکل غیرمجاز مخابراتی 
در پایتخت خبر داد و گفت که با توجه به اینکه مجوزهای لازم 
برای بهره برداری از سوی اپراتورها از شهرداری تهران اخذ نشده، 
تعیین تکلیف این دکل ها با توجه بــه آرای ماده 100مربوط به 
دکل های مخابراتی غیرمجاز، طی نامه ای به شهرداران مناطق 
22گانه تهران ابلاغ شده است. او شمار دقیق دکل های غیرمجاز 
را 943دکل  اعلام کرد و با اشاره به بخشنامه سال 138۶ معاونت 
شهرسازی و معماری شــهرداری تهران درباره بهره برداری از 
دکل های مخابراتی گفت: براساس این بخشنامه، نصب هرگونه 
دکل و تجهیزات مخابراتی در حیاط یا پشت بام ساختمان های 
مســکونی، تجاری و اداری طبق ماده100 قانون شهرداری ها 
فعالیت عمرانی محسوب می شود و مستلزم هماهنگی و دریافت 
مجوز از شــهرداری اســت. به گفته صارمی، طبق تبصره یک 
ماده100قانون شــهرداری ها، مالکان اراضی و املاک واقع در 
محدوده شهر یا حریم آن باید قبل از هر اقدام عمرانی یا تفکیک 
اراضی و شروع ساختمان سازی، از شهرداری پروانه اخذ کنند و 
شهرداری می تواند از عملیات ساختمانی بدون پروانه یا مخالف 

مفاد پروانه به وسیله مأموران خود جلوگیری کند.

پایانمهلتکسبمجوز
معاون شهرداری تهران با اشــاره به اتمام مهلت قانونی کسب 
مجوز بهره برداری از دکل های مخابراتی در پایان دی ماه، ادامه 
داد: مطابق بند )ت( تبصره ۶ قانون بودجه سال 1402 کل کشور 
درصورتی که اپراتورها تا قبل از تاریخ 30 دی ماه 1402 نسبت 
به اخذ مجوز برای دکل های غیرمجاز اقدام می کردند، آرای آنها 
تبدیل به اخذ عوارض می شــد، اما با توجه به پایان این مهلت 
قانونی، کل 943دکل فاقد مجوز از شهرداری، غیرمجاز محسوب 
می شوند. معاون شهرسازی و معماری شهرداری تهران درباره 
سرنوشت این ســازه های غیرمجاز افزود: از آنجایی که مهلت 
اجرای قانون و کسب مجوز به اتمام رسیده، به منظور ممانعت از 
تداوم مشکلات و معضلات فنی و بهداشتی دکل های مذکور و 
به لحاظ اهمیت اجرای آرای صادره از کمیسیون های ماده100 
ضرورت اجرای آرای مذکور درخصــوص دکل های رادیویی و 
مخابراتی کــه اپراتورهای آنها تاکنون اقــدام به دریافت مجوز 
نکرده اند، طی نامه ای به شهرداران مناطق 22گانه ابلاغ شده و 

شهرداران مناطق موظف به اجرای این آرا هستند.

ملاحظاتنصبدکلهایمخابراتی
براساس قوانین وضع شــده، اپراتورهایی که برای ارائه خدمات 
خود به نصب دکل های مخابراتی اقدام می کنند موظفند تمامی 
اقدامات فنی لازم را به عمل آورند تا انرژی تجمعی تشعشعات 
ساطع شده از آنتن ها یا دکل ها با سایر ساطع کننده ها در محل 
تردد یا حضور مردم از حد آستانه تعیین شده بیشتر نشود. در 
استاندارد تأیید شده سازمان استاندارد و تحقیقات صنعتی ایران 
این حد مجاز تحت عنوان »محدودیت تشعشعات غیریونساز« با 
کد 75۶8مشخص شده است. در آیین نامه های موجود همچنین 
به صراحت در مورد رعایت حریم و فاصله این دکل ها از مناطق 
مســکونی، مهدکودک ها، مدارس و بیمارستان ها هشدار داده 
شــده و اولویت محل نصب این دکل ها قید شده اســت. نصب 
دکل های مخابراتی در شهرها همچنین تابع مقررات شهرسازی 
و کاربری اراضی اســت که معین می کند نصب این دکل ها در 
برخی مناطق حساس مانند بیمارستان ها، مدارس یا مکان های 
مذهبی، مناطق دارای فضای سبز و پارک های عمومی، مناطق 
تاریخی و فرهنگی، جاده ها، مناطق حســاس زیست محیطی 
مانند پارک های ملی، مناطق حفاظت شده یا مناطق پراهمیت 
زیست محیطی، محدود یا به شرایط خاصی مشروط شود. با این 
حال در تهران تاکنون نصب دکل هــای مخابراتی به دلیل نبود 
مدیریت واحد شــهری و با توجه به تعدد مراکز صدور مجوز از 
انسجام لازم برخوردار نبوده و با آشفتگی هایی همراه بوده است. 
وجود نزدیک به یک میلیون دکل که برای نصب آنها مجوزهای 
لازم از شهرداری کسب نشده، این نگرانی را در شهروندان تقویت 
کرده که آیا باید در کنار نگرانی های ســلامتی، به لحاظ ایمنی 

سازه ای نیز نگران امنیت این دکل ها باشند یا خیر؟ 

محمدسرابی؛روزنامه نگار

شهرداریتهرانامسالموفقشد2ماهماندهبهپایان
سال،بودجه75هزارو۹۹0میلیاردتومانیرامحقق

کند؛یعنیامروزدخلشهربیشازخرجششدهوگویا
اینموضوعبهمذاقبرخیخوشنیامدهاست؛چراکه
شاهدهجمههاییباعبارتهایشهرفروشیوفروش

املاکو...هستیم.
منتقدانباردیگردربرابرکارآمدیمدیریتشهری
قدعلمکردهومعتقدندکهشــهرداریدرایندوره

چوبحراجبهاموالشــهرزدهوافزایشدخلشهر
رانشانهتوانمندینمیدانند.برایپاسخدادنبهاین
هجمههاوبررسیابعادتحققبودجه1402وبرنامههای
پیشبینیشــدهدربودجه1403بامحمدآخوندی،
رئیسکمیسیونبرنامهوبودجهشورایشهرتهران

گفتوگوکردیم.
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